

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOLY LAND INSURANCE Date: 04-04-2021 12:36:11 PM Subject: The annual report and financial statements of the</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاراضي المقدسة للتأمين التاريخ: 2021-04-04 12:36:11 PM الموضوع: التقرير السنوي والبيانات المالية للشركة</p>
<p>With regard to the initial financial statements that were disclosed according to the instructions of the Securities Commission, we would like to inform you that it is very likely that a material change will occur in the results of the disclosed business after the completion of the discussion between the company's management and the external auditor regarding his notes on the financial statements in their initial form. The company is committed to international accounting and reporting standards with regard to the contentious items in the financial position and income lists, as the financial statements will be issued in their final form after agreement with the auditor or issuance of the final audit report with reservations regarding them.</p>	<p>فيما يتعلق بالبيانات المالية الاولية التي تم الافصاح عنها بموجب تعليمات هيئة الاوراق المالية نود اعلامكم بأنه من المحتمل جداً أن يطرأ تغير مادي جوهري على نتائج الاعمال المفصح عنها وذلك بعد الانتهاء من النقاش القائم بين ادارة الشركة ومدقق الحسابات الخارجي بخصوص ملاحظاته على البيانات المالية بصيغتها الاولية حيث تلتزم الشركة بمعايير المحاسبة والابلاغ الدولية فيما يتعلق بالبنود الخلافية في قائمتي المركز المالي والدخل حيث ستصدر البيانات المالية بصيغتها النهائية بعد التوافق مع مدقق الحسابات أو صدور تقرير التدقيق النهائي بتحفظات بخصوصها وسوف نقوم بتزويدكم بالبيانات المالية فور الانتهاء منها وصدور تقرير مدقق الحسابات عليها .</p>

04-04-2021	04-04-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Munther Almuzaffar Position: مدير نظم المعلومات	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Munther Almuzaffar المنصب: مدير نظم المعلومات